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Notulen: Algemene Ledenvergadering AV Hollandia dinsdag 7 november 2023 
 
Aanwezig: Ruud Poldner, Jan de Vries (penningmeester), Henk Wijbenga (secretaris), Nico 
van der Gulik, John Mol, Nico Wenker, Peter Mettes, Bart Muller, Ed Martens, Jacqueline 
Tuil, Nemo van Hout, Timothy Bennis, Karin Voogt, Léon Schaaf, Ton Ham, Marjan Hoff, 
Herman Akkerman, Frank Ettes, Kris Oedit Doebé 
 
Afgemeld: Monique Brattinga, Arie den Blanken, Kyra Laan, Mariëtte Laan-Grootjes, René 
Rijs, Theo Vink, Ton Overpelt, Hugo van der Veen, Simon Laan, Freya Muller, Senna Bakker, 
Gerda Horneman, Wil van Gelderen. 
 

1. Opening, ingekomen stukken en mededelingen 
 

Ruud opent de vergadering en heet iedereen welkom bij deze vergadering. Om de 
opkomst bij deze vergadering te verhogen zullen er bij 50 of meer aanwezige leden 2 
kaarten voor de Fanny Blankers Koen memorial worden verloot. Gezien de huidige 
opkomst gaat dat niet door.   
 
We staan stil bij het tragisch overlijden op 9 augustus dit jaar van ons lid Bram van 
den Braber. Er wordt een minuut stilte gehouden.  
 
Ingekomen stukken:  

 Mail van Iwan Groothuijse m.b.t. contributievoorstel 2024. Dit zal bij punt 5 
worden besproken. 

 
Mededelingen:  

 Een heugelijk feit is de feestelijke heropening op 9 september van ons 
gerenoveerd verenigingsgebouw door wethouder Dick Bennis.  

 Op 9 september is aangegeven dat de bodem van de kas inzicht is gekomen. 
Vandaar het opstarten van actie om de inhoud van de kas te vergroten zoals: de 
Crowdfunding, Grote Clubactie, Vomar Spaaractie en RABO clubsupportactie.  

 Op 31 oktober zijn wij als vereniging gastheer geweest van het college van 
Burgemeester en Wethouders. We hebben de gelegenheid gehad de vereniging 
te presenteren en ons gebouw te laten zien. Ook onze droom, een indoor Atletiek 
Accommodatie, hebben we onder de aandacht gebracht. 

 We kunnen met trots terugkijken op een aantal evenementen die mede door vele 
vrijwilligers mogelijk en succesvol zijn gemaakt, zoals onder andere de Rien Stout 
Scholieren Veldloop, Clubdag, Promotie/Degradatie Wedstrijd, Gerrit Vos Bokaal 
en de Parkcross. 

 Er is in Oktober een onderzoek gedaan bij onze vereniging door een viertal 4de 
jaars studenten Sportmanagement van de Hogeschool Utrecht. Vraagstelling: 1) 
hoe krijgen we meer vrijwilligers en 2) hoe kunnen we de communicatie naar de 
leden verbeteren. Uitkomsten net binnen, deze zullen in het bestuur worden 
besproken.  
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2. Vaststellen agenda 
 

Agendapunten 4 en 5 worden omgedraaid.  
 

3. Notulen vergadering 3 april 2023 
 
De notulen worden vastgesteld door de Algemene Ledenvergadering.  
 

4. Begroting 2024 
 
De penningmeester neemt de begroting voor 2024 door.   
 

5. Contributievoorstel 2024  
Er ligt een voorstel van het bestuur voor een verhoging van de contributie voor 2024 
met 5%. Daarnaast is er een ingekomen stuk van Iwan Groothuijse voor een extra 
verhoging daarbovenop. Iwan heeft een vergelijking gemaakt met een aantal andere 
Atletiek Verenigingen, waarbij de contributie van AV Hollandia lager ligt. Argument 
van Iwan voor een extra verhoging is een kwaliteitsimpuls en een hoger 
ambitieniveau. De conclusie van de discussie, die naar aanleiding van het stuk van 
Iwan ontstaat, is dat het huidige contributievoorstel in stemming wordt gebracht en 
dat in 2024 ons ambitieniveau en de daarbij horende contributie in kaart zal worden 
gebracht. Zo ontstaat een onderbouwing van het contributiebedrag, wat krijg je voor 
je geld. Inbreng van trainers en commissies is hierbij onontbeerlijk. 
 
Het huidige contributievoorstel 2024 wordt door de vergadering aangenomen.      
 

6. Stand van zaken financiën 
Voorzitter en Penningmeester presenteren de huidige stand van zaken.  

 
            Er is een overeenkomst gesloten voor een renteloze geldlening van € 60.000, om de  
            acute financiële geldbehoefte op te lossen. 
 

De diverse acties hebben de volgende bedragen opgeleverd: 

 Crowdfunding incl. toezeggingen: € 9.230 

 Grote Clubactie   €     312 

 Vomar actie    3e prijs is 25% korting  

 Rabo support    €     624 
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Onderstaand treffen jullie de stand van zaken aan van de renovatie, zoals die door 
Ruud is toegelicht in de vergadering. 
 

Leverancier Offerte 
Bedrag in Euro 

Werkelijke 
Kosten in Euro 

Meerwerk 
In Euro 

Totaal 
In Euro 

EAB 333.524,47 333.524,47 26.364,30 359.888,77 

Polytechniek 182.498,25 185.027,15 6.223,73 191.250,88 

Klaver Giant 52.743,90 52.743,90 3.447,00 56.190,90 

Aesy liften 23.873,30 23.873,30  23.873,30 

Sub-totaal 592.639,92 595.168,82 36.035,03 631.203,85 

Jabé elektrotechniek 30.129,00 30.129,00  30.129,00 

Sub-totaal 622.768,92 625.297,82 36.035,03 661.332,85 

AV Hollandia      7.667,64 7.667,64 

Grand-totaal 622.768,92 625.297,82 43.702,67 669.000,49 

 
Het meerwerk bestaat uit o.a.: duurdere IR panelen en extra voedingen, dakfolie 
aanbrengen, impregneren voegwerk, sloop schoorsteen, extra kozijnreparaties, 
herstel boeidelen goten en gevelbekleding. Als gevolg van het meerwerk en de kosten 
die AV Hollandia zelf heeft betaald ad € 7.667,64 dient een aanvullende subsidie 
aangevraagd te worden bij BOSA voor het totaalbedrag van € 46.231,57. De 
verwachting is dat we over dit bedrag circa € 10.141,96 aan BOSA-subsidie gaan 
ontvangen. 
 

7. Bestuurlijke ontwikkelingen 
Aftredend en niet herkiesbaar: Jan de Vries 
 
Jan, is vanaf 2015 bestuurslid geweest. In een bepaalde periode zelfs gelijktijdig 
Voorzitter, Secretaris en Penningmeester. De financiën zijn door Jan op orde gebracht 
en zo is onder meer de renovatie mogelijk geworden.   
 
Artikel 30 van het Huishoudelijk Reglement maakt het mogelijk onderscheidingen 
voor bijzondere verdienste toe te kennen. Jan krijgt de onderscheiding “Lid van 
Verdienste”.  Onder applaus wordt door de voorzitter de bijbehorende speld 
opgespeld en bloemen overhandigd.    
 

Door het aftreden van Jan zijn we op zoek naar een vervanger. Deze is nog niet 
gevonden. Gelukkig is Jan bereid gevonden tot de leden vergadering van april 2024, 
de taak als waarnemend penningmeester op zich te nemen. 
 

8. Wijziging Huishoudelijk Reglement 
De aanpassing van het huishoudelijk reglement kost meer tijd dan aanvankelijk 
gedacht.  Op dit moment voor 80% gereed. Wordt doorgeschoven naar de leden 
vergadering van april 2024. 
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9. Rondvraag  

Herman Akkerman: Kunnen de trainers een uitdraai krijgen van de leden? Op dit 
moment is niet altijd duidelijk wie wel of niet lid is. Antwoord: Er zal voor de trainers 
maandelijks een lijst worden gemaakt van leden met daarbij de categorie. 
Karin Voogt: Wat is de status van de renovatie van de baan?  Antwoord: De 
gemeente start deze maand met een kick-off in samenwerking met de AU.  
Aanbesteding zal in het eerste kwartaal 2024 worden gedaan. Uitvoering van het werk 
in de periode April-Augustus. Er zal naar alternatieven gezocht gaan worden voor de 
trainingen.    
Iwan Groothuijse: Zijn de prijzen in de kantine niet te laag? Antwoord: Prijzen zijn op 
dit moment voldoende. Omzet ligt tussen 6.000-7.000 euro. We zijn geen 
commercieel bedrijf. 

 

10. Vaststelling datum ALV april 2024 
     
De eerste volgende ALV staat gepland voor: 
Datum   : Donderdag 11 April 2024 
Aanvang  : 20:00 
Locatie  : kantine vereniging 1ste verdieping 

 
Ruud sluit om 22:20 uur de vergadering officieel af en bedankte eenieder voor zijn/haar 
aandacht en inbreng. 

    
 


